



ประกาศโรงเรียนเบ็ญพิทยาสรรค์
เรื่อง เจตนารมณ์การไม่รับของขวัญและของกำนัลจากการปฏิบัติหน้าที่ (No Gift Policy)
ประจําปีงบประมาณ พ.ศ. ๒๕๖๗

โรงเรียนเบ็ญพิทยาสรรค์ให้ความสำคัญและตระหนักถึงการบริหารองค์กรตามหลักธรรมาภิบาล บุคลากรปฏิบัติภารกิจต่าง ๆ ด้วยความซื่อสัตย์ สุจริต โปร่งใส อันจะทำให้ประชาชนเกิดความมั่นใจ ศรัทธา และไว้วางใจในการบริหารงานเพื่อเป็นการเสริมสร้างวัฒนธรรมและค่านิยมสุจริตในการปฏิบัติหน้าที่อย่างมี คุณธรรม จริยธรรมความโปร่งใส ป้องกันการปฏิบัติหน้าที่อย่างไม่เป็นธรรม ต่อด้านการทุจริตทุกรูปแบบ และมี ให้เกิดผลประโยชน์ทับซ้อน โรงเรียนเบ็ญพิทยาสรรค์ จึงออกประกาศและขอความร่วมมือบุคลากรทุกคนถือ ปฏิบัติในปีงบประมาณ พ.ศ. ๒๕๖๗ อย่างเคร่งครัด ดังนี้

๑. งดรับของขวัญจากบุคคลภายนอกผู้มาติดต่อราชการกับโรงเรียนในทุกช่วงเทศกาล
๒. งดให้ของขวัญแก่บุคคลภายนอกผู้มาติดต่อราชการกับโรงเรียนในทุกช่วงเทศกาล
๓. การรับทรัพย์สินหรือประโยชน์อื่นใดโดยธรรมจรรยาให้ถือปฏิบัติตามประกาศคณะกรรมการ ป้องกันและปราบปรามการทุจริตแห่งชาติ เรื่อง หลักเกณฑ์การรับทรัพย์สินหรือประโยชน์อื่นใด โดยธรรมจรรยาของเจ้าพนักงานของรัฐ พ.ศ. ๒๕๖๓
๔. การแสดงความยินดี การแสดงความปรารถดี การแสดงการต้อนรับ หรือการแสดงความเสียใจใน โอกาสต่าง ๆ ตามประเพณีนิยม ควรใช้บัตรอวยพร สมุดอวยพร บัตรแสดงความยินดีแทนการให้ ของขวัญ

ประกาศ ณ วันที่ ๒ ตุลาคม พ.ศ. ๒๕๖๖

(นายประเสริฐ สันทอง)

ผู้อำนวยการโรงเรียนเบ็ญพิทยาสรรค์



Announcement of Berdpittayasan School

Subject: No Gift Policy Fiscal Year 2024

Berdpittayasan School gives importance to and is aware of the organizational management according to the principles of good governance. Personnel carry out various missions with honesty, integrity and transparency which will build confidence, faith and trust among the public in the administration in order to promote a culture and values of honesty in performing their duties with morality. Ethics Transparency Prevent unfair duties against all forms of corruption and prevent conflicts of interest strictly as follows:

1. Refrain from accepting gifts from outsiders who come to contact the government and school during every festival.
2. Refrain from giving gifts to outsiders who come to contact the government and school during every festival.
3. Receiving assets or any other benefits ethically shall comply with the Announcement of the National Anti-Corruption Commission on Criteria for Receiving Assets or Any Other Benefits. By the ethics of the state heavy duty officer, B.E. 2563
4. Congratulations the desire to hit show of hospitality or expressing condolences in opportunities according to tradition You should use greeting cards, greeting books, congratulations cards instead of giving gift.

Announced on October 2, 2023

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Prasert Suntong'.

(Mr. Prasert Suntong)

The Director of Berdpittayasan School



本批提亚中学
无礼物政策 2024 财年

本批提亚中学非常重视并意识到按照善治原则进行组织管理。工作人员以正直、诚实、透明的态度执行各项任务，这将增强公众对行政的信心、信念和信任，以弘扬诚实以德履职的文化和价值观。道德透明度防止不公平的指责反对一切形式的腐败并防止利益冲突 伯德皮塔亚桑学校因此发布公告，请全体人员配合，在 2023 财年严格遵守如下：

- 一、逢年过节不收受外人前来与政府、学校联系的物。
- 二、逢年过节，不要向前来联系政府和学校的外来人员赠送礼物。
- 三、道德地接受资产或者任何其他利益，应当遵守国家反腐败委员会公布的关于接受资产或者任何其他利益标准的规定。根据国家重型军官的道德规范 2020 年
- 四、恭喜你善意热情好客的表现或表达哀悼传统的你会你
应该使用贺卡、贺卡、祝贺卡而不是给予礼物

2023 年10 月2 日宣布

孙半山
本批提亚中学主任